
Van: < @gmail.com> 
Verzonden: donderdag 11 april 2024 10:13: 
Aan: griffie 
 
Onderwerp: Regiobestuur komt afspraak inzake PMD-enquete onder inwoners niet na! 
 
Geachte heer Meuwese, 
 
Op 17 december 2021 heeft u als directeur van het algemeen bestuur van de regio beloofd dat in 
2024 tijdens de huidige periode van politieke PMD-inzamel besluitvorming een peiling (in de politiek 
ook wel een enquête naar de publieke opinie genoemd) van de regionale inwoners wordt 
meegenomen ter besluitvorming inzake het wel of niet overstappen van PMD-bronscheiding naar 
PMD-nascheiding! 
Waar is de uitkomst van deze peiling en hoe is deze technisch afgenomen en met welke 
vraagstellingen? 
Zoals u misschien weet heb ik de afgelopen week inzake het betreffende PMD-dossier de raden van 
verzoek van Huizen, ook Blaricum en Laren bezocht maar er is van de uitkomst van de beloofde 
peiling (of een enquête of iets dergelijks) geen gewag gemaakt voor zover ik heb kunnen 
constateren.  
En ook in geen enkel advies van de 6 regionale colleges wordt m.i. gesproken over de door u 
aangekondigde peiling laat staan dat deze door de colleges is meegenomen in hun advies? 
In een memo van het uw bestuur op 29-1-24 (zie bijgevoegd) naar aanleiding van het K+V rapport 
van 19-1-24 (zie bijgevoegd) wordt wel onder de paragraaf "Duurzaamheid" gesproken dat de 
scheidingsbereidheid onder de regionale inwoners in 2021 is afgenomen met 7% naar 64%! Dit 
laatste is m.i. ook al verontrustend daar volgens hetzelfde K+V rapport juist een toenemende 
scheidingsbereidheid in directe relatie staat met de groei van de recyclingwaarde van ons 
brongescheiden PMD, hetgeen gister helaas net als in Huizen en Blaricum ook door de commissie in 
Laren stellig werd ontkend. Dit laatste feit dat natuurlijk de uitkomst van de door het algemeen 
bestuur van de regio beloofde peiling in de huidige periode ter overweging aan de raden, colleges en 
uw eigen bestuur alleen maar onmisbaar(der) maakt! 
 
Heb ik onverhoopt als inwoner de bewuste peiling of een enquête totaal gemist, gaat de peiling voor 
27 juni als u een definitief besluit gaat nemen namens ca. 250.000 inwoners alsnog plaatsvinden of 
bent u de peiling met betrekking tot de opinie van de inwoners inzake de manier van van PMD-
inzameling door het GAD via de restcontainer of middels de huidige extra PMD-containers per abuis 
vergeten? 
 
Vele inwoners wat ik weet en naar ik aanneem zullen de raden en colleges alsnog veel waarde 
hechten aan de uitkomst van de betreffende peiling in de huidige voor de politiek beslissende 
periode hieromtrent. 
En al helemaal omdat u ook op 17-12-21 heeft bevestigd (zie bijgevoegd) dat het huidige PMD 
"broncontract" gezamenlijk met het huidige restafval "broncontract" na 2024 direct en gemakkelijk is 
om te zetten naar een regionaal  nacheidingscontract voor de GAD? 
 
Vele regionale inwoners en ik zijn benieuwd naar de betreffende peiling en een snelle reactie van u. 
 
Best regards, 
 

 / 0031(0)6
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